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Protokół Nr 15/2011 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 

17 listopada  2011 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone zgodnie z listą obecności. 

Porządek posiedzenia : 

1. Informacja o stanie  realizacji inwestycji drogowych przyjętych w budżecie 

Miasta – Gminy Stryków  na 2011 rok. 

2. Sprawy różne . 

 

Ad. 1  

Informacja o stanie  realizacji inwestycji drogowych przyjętych w budżecie Miasta – 

Gminy Stryków  na 2011 rok. 

Informację przygotowała i przedstawiła pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału 

Inwestycji. 

 

1. Przebudowa drogi gminnej Ciołek – Anielin- zadanie zostało wykonane w terminie 

do 27.05.2011 r. .  Na wyłonienie wykonawcy ogłoszony był przetarg nieograniczony. 

Otwarcie ofert nastąpiło 07.03.2011 r.. Wybrano ofertę firmy WŁODAN Andrzej 

Włodarczyk S.J. Porszewice 31. Umowa została zawarta w dniu 28.03.2011 r. Zakres 

rzeczowy obejmował wykonanie drogi o długości 2279 mb o szerokości  4,5 m. 

Przebudowa drogi obejmuje wyprofilowanie istniejącej nawierzchni tłuczniowej, 

wykonanie warstwy wyrównawczej z klińca gr. 4 cm oraz wykonanie asfaltu grubości 

5 cm, oraz wykonanie poboczy o szerokości 0,5 m, przepustu drogowego na włączeniu 

w drogę gminną oraz ustawienie bariery ochronnej. 

 

2. Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Zagłoba –  zadanie 

zostało wykonane. Wykonano projekt budowlany. Pierwotnie zadanie było rozpisane 

na dwa lata do realizacji, jednak ze względu na uzyskana dotację zadanie zostało 

realizowane w roku bieżącym.  Otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym odbyło się 

1.07.2011 r. Wykonawca robót było Przedsiębiorstwo robót Inżynieryjno Drogowych 

w Łowiczu Sp. z o.o. m. Jamno wartość umowy 502 302,01 zł. Termin zakończenia 

inwestycji to 16.09.2011 r.  Zakres rzeczowy inwestycji  obejmował wykonanie: 

przebudowy drogi na długości 2 312mb o zmiennej szerokości 3,5 – 4,0 m (857 mb – 

szerokość 3,5 m , 1455 mb – szerokość 4 m.  Szczegółowy zakres robót obejmował: 

wyrównanie istniejącej podbudowy warstwą kruszywa gr. 10 cm po zagęszczeniu, 

wykonanie nawierzchni asfaltowej gr. 4 cm, uzupełnienie poboczy i oznakowanie 

drogi. 

 

3. Przebudowa drogi gminnej Kiełmina Klęk (do granicy gm. Zgierz) II etap – 

zadanie jest zakończone. Była to kontynuacja inwestycji  z 2010 r. Wykonawca Zakład 

Drogownictwa i Inżynierii z Łodzi. Odbiór odbył się 8.07.2011 r.   W roku bieżącym 

wykonano nawierzchnię asfaltową na długości 690 m i szerokości 4 m. 
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4. Remont drogi gminnej w Bratoszewicach ul. Nowości – Kalinów  II etap – zadnie 

wykonane. Wyremontowano drogę o długości 538 m. Zakres robót obejmował:  

rozebranie istniejącej nawierzchni chodnika i zjazdów z mas bitumicznych oraz 

krawężników drogowych od strony chodnika, wywiezienie materiałów rozbiórkowych,  

ustawienie krawężników betonowych 15x30 cm na ławie z betonu B10, ułożenie 

obrzeży betonowych 8x30 cm na podsypce piaskowej, wykonanie nawierzchni 

chodnika z kostki betonowej w kolorze szarym, o grubości 6 cm na podsypce 

cementowo - piaskowej i grubości 5 cm; szerokość chodnika 1,5 m , wyprofilowanie i 

wykonanie nawierzchni zjazdów na posesje z kolorowej (czerwonej) kostki betonowej 

o grubości 8 cm, ułożonej na10 cm warstwie piasku, 15 cm podbudowie z kruszywa 

łamanego 0 - 31,5 mm i 5 cm podsypce cementowo - piaskowej; zakresem objęte są 

wszystkie istniejące zjazdy na określonym wyżej odcinku ulicy Nowości. Otwarcie 

ofert w przetargu nieograniczonym odbyło się 3.06.2011 r. Na przetarg wpłynęły 2 

oferty. Wybrano ofertę firmy MEGIBUD  G. Januszkiewicz Łódź ul. Piotrkowska 

182/242 z ceną ofertową 144 368,79 zł  

 

5.  Remont drogi gminnej osiedle Kolejowa w Bratoszewicach – zadanie w trakcie 

realizacji. Ogłoszono przetarg nieograniczony na wykonanie dokumentacji projektowej   

Do realizacji zadania wybrano ofertę złożoną przez LINIA Firma Projektowo 

Wykonawcza Jakub Jońca Aleksandrów Łódzki ul. Piaskowa 39. Wartość ofert 

11.900,00 zł. Planowany termin wykonania dokumentacji – 20.12.2011 r.  Obecnie 

czekamy na pozwolenie na budowę (wniosek złożony 28.10.2011 r.) 

 

6. Przebudowa drogi gminnej ulicy Browarnej w Strykowie wraz z budowa 

kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami – zadanie wykonane. Ogłoszono przetarg 

nieograniczony na wykonanie kanalizacji sanitarnej. Otwarcie ofert nastąpiło 

27.05.2011. r. Wykonawcą zadania został Zakład Usług Budowlanych „BUDMEL” 

Zyguła , Kapusta S.J. Tymianka 64 z ceną ofertową 405.900,00 zł.  Zakres rzeczowy 

inwestycji obejmował : kanał grawitacyjny PVC D=200 o długości L=235,5 m,  

przewód tłoczny PEHD D=110 o długości 122,05 m ,4 przyłącza z rur PVC D=160 , 3 

przyłącza z rur żeliwnych D=150 , 2 boczne zakorkowane odejścia rurą PVC D=16 , 

dostawę i montaż przepompowni ścieków o wydajności max 4,0 m3/h , zabudowę 

studni rewizyjnych, studni rozprężnej, rur osłonowych , przywrócenie do stanu 

pierwotnego nawierzchni drogi. 

 

7. Remont drogi gminnej ul. Kilińskiego w Strykowie –  zadanie wykonane.  

Wykonawcą było Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Mostowych CEZET-BIS Sp. z o. 

o Starachowice ul. 17-go stycznia 32. Umowa została podpisana w dniu 11.07.2011 r. o 

wartości 142 495,14 zł. Planowany termin zakończenia inwestycji 22.08.2011 r. . 

Zakres rzeczowy inwestycji obejmuje  odtworzenie  nawierzchni bitumicznej jezdni na 

odcinku ok. 386 mb oraz na wykonaniu nawierzchni istniejących zjazdów na posesje z 

kostki betonowej. Zakres prac obejmuje również regulację wysokościową studni 
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rewizyjnych, wymianę oznakowania pionowego, odtworzenie oznakowania poziomego 

oraz wywiezienie materiałów rozbiórkowych na wskazane składowisko.  

 

8. Remont dróg gminnych ulicy Stryjkowskiego i Pl. Łukasińskiego w Strykowie – 

zadanie wykonane , odbiór odbył się 9.11.2011 r. Wykonano projekt budowlany 

remontu, dokonano zgłoszenia wykonania robót w Starostwie Powiatowym w Zgierzu. 

I etap zadania obejmował wymianie krawężników, chodnika i wjazdów jezdni w ul. 

Stryjkowskiego .  Zakres rzeczowy to remont odcinka o długości 136 mb. Wykonawcą 

była firma POL-DRÓG Warszawa Sp. z o.o. ul. Arkuszowa 7 z ceną ofertową 

99 616,01 zł. 

  

9. Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi gminnej w m. Krucice 

i Tymianka Lipa- I przetarg nieograniczony na wykonanie dokumentacji  

unieważniono, ponieważ nie dysponowaliśmy  gruntem na którym możemy 

zaprojektować drogę gminną. II przetarg odbył się 20.07.2011 r.  Najkorzystniejszą 

cenowo ofertę złożyła firma MIASTOPROJEKT Łęczyca ul. Dworcowa 5d/7 z  ceną 

ofertową 14 883,00 zł. Planowany termin wykonania dokumentacji 20.12.2011 r. 

Zadanie w trakcie realizacji. 

 

10. Opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy dróg gminnych ul. Wolska , 

Krótka, Ogrodowa w Strykowie wraz z wykonaniem kanalizacji deszczowej. –  

trwa opracowanie dokumentacji przez firmę FORMA Pracownia Projektowa s.c. 

Wilkowice ul. Dębowa 6 za cenę 15 990,00 zł wyłonioną  w drodze przetargu 

nieograniczonego z dnia 01.07.2011 r. Planowany termin zakończenia zadania 

20.12.2011 r.  

 

11. Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi gminnej we wsi Michałówek 

Młynek  zadanie w trakcie realizacji. Trwa opracowywanie dokumentacji projektowej 

przez firmę MIASTOPROJEKT Łęczyca za cenę 20 541,00  zł , wyłonionej w drodze 

przetargu w dniu 01.07.2011 r. Planowany termin zakończenia opracowania 

20.12.2011 r.. 

 

12. Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi gminnej ul. Słonecznej i sięgaczy 

ul. Piłsudskiego w Strykowie- w  trakcie realizacji, zlecono z wolnej ręki wykonanie 

projektu firmie LINIA Firma Projektowo Wykonawcza Jakub Jońca Aleksandrów 

Łódzki ul. Piaskowa 39. Planowany termin zakończenia opracowania 20.12.2011 r.. 

 

13. Opracowanie dokumentacji projektowej budowy parkingu na działce gminnej 

przy ul. Targowej w Strykowie – w  trakcie realizacji, zlecono z wolnej reki 

wykonanie projektu firmie LINIA Firma Projektowo Wykonawcza Jakub Jońca 

Aleksandrów Łódzki ul. Piaskowa 39 za ceną 7 995,00 zł. Złożono wniosek w 

Starostwie Powiatowym w Zgierzu. Uzyskano  pozwolenie na budowę w dniu 

15.11.2011 r. 
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Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki  pytał czy dokumentacja zostanie 

opracowana do końca grudnia tego roku  oraz co to znaczy , że nie dysponowaliśmy gruntem? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała , że 

dokumentacja tego zadania trafiła do ZUD , brak jednak było uzgodnień z energetykami. 

Konieczne było użyczenie gruntów pod tą inwestycję , w przypadkach gdzie nie ma zgody 

właścicieli gruntów będzie realizowany krótszy odcinek. 

Radny Bogdan Walczak pytał kiedy była robiona kanalizacja na zadaniu wym. w pkt 7 , bo 

z tego co pamięta  nawierzchnia była odnawiana po położeniu kanalizacji ? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała , że 

nawierzchnia na ul. Kilińskiego była położona tylko na jednej stronie w miejscu przebiegu 

kanalizacji. 

Radny Łukasz Orłowski pytał , czy nie można wysadzić drzew sprzed apteki na Pl. 

Łukasińskiego? Radny przypomniał , że kilka komisji wstecz prosił o przedstawienie 

symulacji wydzielenia miejsc parkingowych i do tej pory nie otrzymał? 

 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała , że drzewa 

posadził właściciel  posesji .Była robiona symulacja wydzielenia miejsc parkingowych na 

parkingu przy ul. E. Plater , ale wymogi są takie , że znacznie ograniczy to ilość miejsc do 

parkowania , a poza tym należy przenieść wjazd na parking. 

 

Radny Bogdan Walczak pytał czy tylko wyznaczenie miejsc parkingowych ograniczy ilość 

miejsc , czy coś jeszcze ? Czy uporządkowanie parkingu to jest  tylko ograniczenie 

pojemności parkowania czy zrobienie wjazdu? Radny mówił , że jeżeli nie ma  

namalowanych pasów to cała odpowiedzialność spada na kierowców. 

Radny pytał czy  zakres prac na Pl. Łukasińskiego nie jest zaniżony tylko do nawierzchni. Już 

kilkakrotnie była poruszana sprawa  budowy szaletu miejskiego na Pl. Łukasińskiego i do tej 

pory nic. Powinien powstać szalet podziemny. 
 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała , że do tematu 

organizacji ruchu powrócimy po przejęciu drogi Nr 708. 
 

 

Ad. 2  Sprawy różne . 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o następujących sprawach : 

Czy targowisko po modernizacji spełnia swoją funkcję ? 

W dalszym ciągu w dni targowe większe jest targowisko na zewnątrz niż na samym placu do 

targowania , czy w końcu ludzie będą mogli handlować na targowisku czy poza nim? Czy w 

budżecie na rok przyszły są jakieś środki przeznaczone na przebudowę targowiska? 

Parking przy zalewie – ludzie wyjeżdżają z parkingu prosto pod jadące drogą krajową 

samochody.  

W wielu miejscach jest zamontowana sygnalizacja świetlna dla wyjeżdżających z parkingów 

co ułatwia bezpieczny wyjazd. 

Czy utwardzony parking jest terenem gminnym? Jest tam zawsze brudno i leżą śmieci. 

Dobrze byłoby aby ktoś wreszcie zadbał o ten teren. 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiadała : 

Jeżeli radni zdecydują , żeby były środki w budżecie na targowisko  na rok 2012 to będą 

głosować w tej sprawie. 

Handel na targowisku odbywa się już od dawna, ale nie ma sposobu zmuszenia handlujących 

do zachowania porządku i ładu, gmina czyni starania aby handel odbywał się na targowisku, 

samochody już nie parkują przy wiatach. W pasie drogowym przy ul. Targowej  jest zakaz 

postoju w dni targowe w określonych godzinach. 

 

Radny Łukasz Orłowski mówił : 

Dlaczego to tak długo trwa ? To wy jesteście od tego aby zmusić handlujących do właściwego 

handlowania, jeśli ktoś nie spełnia określonych warunków to należy podjąć działania .Poza 

tym stoły na targowisku są za szerokie- utrudniają handel. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiadała: czy wyobraża Pan 

sobie wyprowadzenie ludzi siła z targowiska? Policja była wzywana, przejechała kilka razy 

główną  ulica i na tym koniec. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: kto będzie odpowiadał  w przypadku zagrożenia na 

targowisku np. jak zapali się samochód? Nikt nie chce się przyznać do wyrzucenia 5 

milionów złotych w błoto? 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiadała: 

Muszę się upewnić czy wymagane są przepisami drogi ewakuacyjne na targowisku. 

Sprawa targowiska  to burza w szklance wody , a niektórzy  celowo podburzają atmosferę . 

 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki  apelował , aby przychylić się do 

prośby  zwężenia stołów do handlowania . 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków  pytała : ile Komisji i ile razy 

opiniowało projekt modernizacji targowiska ? Nic nie odbyło się bez udziału radnych . 

 

Radny Marek Gierat mówił : 

Czy gdy zmodernizujemy wiaty , to ,, wciśniemy ˮ wszystkich handlujących z terenów przed 

rynkiem ?Problem nie wynika z niefunkcjonalności targowiska  tylko z przyzwyczajeń i 

wygody handlujących .Czy kiedyś na targowisku był inny zarządzający nim? Jeżeli tak , to 

jak sobie radził ?Czy  w tej chwili zarabiamy na targowisku ? 

 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

Sami odpowiadacie sobie na problem. Tam w tych wiatach jest handel wszystkim: mięsem , 

sukienkami , jabłkami… i czym się da .Wiaty mieszczą co najwyżej dwie skrzynki jabłek 

…na każdym targowisku jest mapa  gdzie i czym można handlować – u nas nie ma .  

WNIOSEK: 

Komisja wnioskuje o przygotowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do 

prowadzenia handlu na terenie miasta i gminy Stryków. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków  : 

Kiedyś targowisko było w ajencji i tez każdy handlował jak chciał. Żeby gmina zarabiała na 

rynku to musi jeszcze trochę potrwać nim zamortyzuje się koszt modernizacji. Dochody z 

targowiska są rozliczane w całym budżecie Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
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Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki  mówił : 

Dobrze byłoby aby na ścieżce nad zalewem z lewej i prawej strony,  pod znakiem umieścić 

tabliczki z napisem ,, nie dotyczy policji ˮ  - ułatwi to policji podejmowanie interwencji jeżeli 

zajdzie taka potrzeba . 

Trzy lata temu nad zalewem została zniszczona toaleta przenośna .Ci co zdewastowali  

odkupili toaletę , czemu nie jest postawiona ? 

Czy na ul. Browarnej będzie poprawiona asfaltem nawierzchnia ? 

 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała , że w 

przyszłym roku nawierzchnia na ul. Browarnej będzie położona z kostki . 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał : 

Czy w przyszłym roku przewidziana jest modernizacja parkingu przy zalewie ? Czemu 

parking nie może być płatny i zarabiać na siebie ? 

 

Radny Marek Gierat mówił  o potrzebie usunięcia dwóch akacji we Wrzasku , które 

pochylają się niebezpiecznie nad świetlicą. 

 

Radny Teodor Kołodziejczyk prosił o oznakowanie ponowne słupkami  działek we wsi 

Kalinów w kierunku rzeki , tak aby  rolnicy nie zaorywali pobocza drogi na tym odcinku 

drogi. 

 

 

Przewodniczący  

      Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

            Włodzimierz Grochocki 

 
 

 


